SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEAL AND LEAVE
APPLICATION

OTTAWA, 2009-07-30. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED
JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPEAL AND APPLICATION FOR LEAVE TO
APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPREME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR APPEL ET DEMANDE
D’AUTORISATION

OTTAWA, 2009-07-30. LA COUR SUPREME DU CANADA A RENDU JUGEMENT
AUJOURD’'HUI DANS L’APPEL ET LA DEMANDE D'AUTORISATION D’'APPEL
SUIVANTS,

SOURCE: COUR SUPREME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.ge.ca

APPEAL / APPEL :

Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu a:
http://scc.lexum.umontreal .ca/en/2009/2009scc38/2009scc38.html
http://scc.lexum.umontreal .ca/fr/2009/2009csc38/2009¢sc38.html

32446 Jason Chester Bjelland v. Her Majesty The Queen (Crim.) (Alta)
2009 SCC 38/ 2009 CSC 38
Coram: McL achlin C.J. and Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella and Rothstein JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 0601-0137-A, 2007 ABCA 425,
dated December 21, 2007, heard on November 20, 2008, is dismissed and the order of the Court of Appeal for a new
trial is confirmed, Binnie, Fish and Abella JJ. dissenting.

L’ appel interjeté contre I’ arrét de la Cour d’appel de I’ Alberta (Calgary), numéro 0601-0137-A, 2007 ABCA 425, en
date du 21 décembre 2007, entendu le 20 novembre 2008, est rejeté et I’ ordonnance de la Cour d' appel visant latenue
d’un nouveau proces est confirmeée. Les juges Binnie, Fish et Abella sont dissidents.

APPLICATION FOR LEAVE / DEMANDE D’AUTORISATION :

Note for subscribers:

The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.ge.ca:

Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search. Click on the Case Number
on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on “Summary” which will appear in the left
column.

Alternatively, click on
http://scc.lexum.umontreal.calen/news _release/2009/09-07-27.2a/09-07-27.2a.html




Note pour les abonnés :

Les sommaires des causes sont affichés al’ adresse http://www.scc-csc.ge.ca:

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le n° de dossier et appuyez sur
« Recherche ». Cliquez sur le n° du dossier dans |es Résultats de |a recherche pour accéder au Registre. Cliquez enfin
sur lelien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre fagon de procéder : Cliquez sur
http://scc.lexum.umontreal .ca/fr/news release/2009/09-07-27.2a/09-07-27.2a.html
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DISMISSED WITH COSTS/ REJETEE AVEC DEPENS

Sani Sport inc. ¢. Hydro-Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) (32999)
Coram: LeBel / Deschamps/ Cromwell




